
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas novembra 2023 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Novembrové číslo je už tradične posledným v roku, preto sa bude niesť vo vianočnej 

nálade. Predsedníčka je aj grafičkou novín a vyjadrila svoju nespokojnosť so vzhľadom vianočných 

čísel v predchádzajúcich rokoch. Požiadala o možnosť vypracovať výnimočne inú titulnú stranu 

novín, ktorá bude slávnostnejšia. Jej návrh pošle rade na schválenie. Rada nový vizuál pre aktuálne 

číslo schválila. Už tradične sa členovia uzrozumeli, že na titulnej strane bude polstranový plagát 

o adventných podujatiach a predsedníčka navrhla spracovanie témy o viacmiliónovom projekte na 

obnovu jednej z miestnych škôl. Zúčastnení súhlasili. O dva príspevky ohľadne miestnych daní 

a poplatkov požiadal aj MsÚ, čomu rada vyhovela. Tiež miestnemu urbariátu na krátku pozvánku. 

K vianočným podujatiam zašle MsKS jeden plagát, rada naň vyhradila štvrť strany. Pani Cíferová 

navrhla spracovať tému o turistickej sezóne na hrade, ktorá sa skončila v novembri. Tiež by chcela 

spracovať tému imatrikulácie gymnazistov. Predsedníčka spolu s pani Tóthovou pripravia 

polstranový vinš čitateľom v mene redakcie, ako je tomu každý november. Čitateľský príspevok 

tiež prostredníctvom pani Tóthovej zaslali o zrealizovanom podujatí v MsKS.  

 



K bodu č. 3) Diskusia 

 

Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. 

Predsedníčka zaželala členom príjemné sviatky a pripomenula, že sa najbližšie budú kontaktovať 

až v januári pri príprave zimného dvojčísla. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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